
PROTOKÓŁ Nr II/18 
z obrad II sesji 

Rady Miejskiej w Pyrzycach VIII kadencji
z dnia 5 grudnia 2018 r.

godzina rozpoczęcia - 8:00;
godzina zakończenia – 9:03;

Do punktu 1 porządku
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.

Przewodniczący  Rady  –  Mariusz  Majak –  Otwieram  posiedzenie  II  sesji  Rady
Miejskiej w Pyrzycach obecnej kadencji. Witam wszystkich przybyłych, witam Panią
Burmistrz  oraz  pracowników  Urzędu  Miejskiego  w  Pyrzycach,  dyrektorów
jednostek organizacyjnych Gminy Pyrzyce, sołtysów (w zasadzie chyba jedna Panią
Sołtys)  oraz  wszystkich  pozostałych  przybyłych  gości,  nasze  media,  oczywiście
bardzo serdecznie witam Panie i Panów radnych. 
Na  sali  obrad  w  tej  chwili  mamy  13  radnych,  nieobecna  jest  Radna  Małgorzata
Piotrowska (doszła o godz. 8:02) i Radny Remigiusz Pajor-Kubicki (doszedł godz. 8:04),
(myślę, że dojdę w trakcie obrad), mamy więc niezbędne kworum do podejmowania
prawomocnych decyzji.

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu;
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu;
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu;
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu.

Do punktu 2 porządku
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Nie zgłoszono zmian do porządku obrad.
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Do punktu 3 porządku
Interpelacje i zapytania Radnych składane na piśmie.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak  – Przypomniał, że zgodnie ze zmianą do
ustawy o samorządzie gminnym obecnie wszystkie interpelacje muszą być zgłaszane
na piśmie. 

Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Stasiak – Zgłaszam interpelację w sprawie
etapu realizacji uchwały Rady Miejskiej w sprawie nieodpłatnego przejęcia działki
Nr-175 w obrębie 0011 miasta Pyrzyce. Powyższa informacja jest niezbędna w celu
przedstawienia  jej  mieszkańcom  osiedla  przy  ul.  Słonecznej,  zainteresowanych
polepszeniem  komfortu  poruszania  się  w/w  drogą.  Chodzi  o  drogę  na  osiedlu
Słonecznym, uchwała w sprawie tej drogi była podjęta przez poprzednia Radę.

Interpelacja na piśmie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

                                                                                  Doszła radna Małgorzata Piotrowska godz. 8:02
                                                                                                                       Stan radnych na sali: 14
                                        
Nie zgłoszono więcej interpelacji i zapytań. 

Do punktu 4 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby,  rodzaju

i przedmiotu działania stałych komisji rady (Druk Nr 3/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.
 

Doszedł radny Remigiusz Pajor-Kubicki godz. 8:04
                                                                                                                       Stan radnych na sali: 15

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak –  Wnioskodawcą tego projektu uchwały
jest Przewodniczący Rady, w związku z tym może krótko wprowadzę w tematykę.
Rada, aby dobrze pracować musi mieć powołane komisje,  dwie komisje wynikają
z ustawy, jest to Komisja Rewizyjna i Komisja skarg, wniosków i petycji, a pozostałe
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komisje uregulowane są przez Radę w sposób przyjęty przez Radę, tak jak Rada tego
potrzebuje.  Proponujemy,  aby  w obecnej  kadencji  działało  5  komisji,  tak  jak  już
mówiłem:  Komisja  Rewizyjna,  Komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  –  komisje
ustawowe  oraz  komisje  specyficzne  dla  naszej  gminy,  czyli  Komisja  Budżetu,
Komisja  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych,  Komisja  Rolnictwa
i Ekologii.  Komisja  Rewizyjna  zajmować  ma  się  rozpatrywaniem  skarg  oraz
opiniowaniem wykonania budżetu i występowaniem z wnioskami absolutoryjnymi.
Komisja  skarg,  wniosków  i petycji  ma  działać  w  kierunku  rozpatrywania  skarg,
wniosków i  petycji  składanych przez mieszkańców; poza tym Komisja Budżetu -
wszystko  co  związane  jest  z  budżetem,  planowaniem  budżetowym,  finansami;
Komisja  Edukacji,  Bezpieczeństwa i  Spraw Społecznych -   wszystko co  związane
z oświatą,  kulturą,  ochroną  zabytków,  kulturą  fizyczną,  porządkiem  publicznym,
ochroną ppoż.; Komisja Rolnictwa i Ekologii – przedmiotem jej działania jest między
innymi  rolnictwo,  rozwój  wsi,  ochrona  środowiska,  pomniki  przyrody  i  szeroko
pojęta gospodarka nieruchomościami. W skrócie zreferowałem projekt uchwały nie
czytając go całego, bo sądzę, że nie ma takiej potrzeby, bo Państwo Radni otrzymali
projekt uchwały, jest on bardziej szczegółowy, jest również dostępny w biuletynie
informacji publicznej, na stronach internetowych  urzędu i każdy może się zapoznać.
Otworzył dyskusję.  

Nie wniesiono głosów w dyskusji.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie projekt uchwały
w  sprawie  ustalenia  liczby,  rodzaju  i przedmiotu  działania  stałych  komisji  rady
(Druk Nr 3/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się - 0; 

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Za
Artur Kurowski - Za
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
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Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Za
Tomasz Posyniak - Za
Paweł Retecki - Za
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński – Za

Uchwała Nr II/3/18 stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.

Do punktu 5 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  członków  Komisji

Rewizyjnej (Druk Nr 4/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  –  Mariusz  Majak  –  Również  wnioskodawcą  jest
Przewodniczący  Rady,  w  związku z  tym krótko  poinformuję,  iż  proponuję,  aby
w skład  Komisji  Rewizyjnej  wchodzili  następujący  Radni:  koleżanka  Iwona  Ksel,
kolega  Artur  Kurowski,  kolega  Mariusz  Ogrodnik,  kolega  Remigiusz  Pajor  –
Kubicki,  koleżanka  Małgorzata  Piotrowska,  kolega  Paweł  Retecki,  koleżanka
Grażyna Słodkowska. Taki mamy projekt uchwały, czy w między czasie nie zaszły
jakieś  zmiany,  czy  może  ktoś  chciałby  przystąpić  do  Komisji  Rewizyjnej,  czy
ewentualnie  ktoś  chciałby  zmienić  zdanie,  co  do  członkowstwa  w  Komisji
Rewizyjnej?  
Otworzył dyskusję.

Radna Grażyna Słodkowska –  Ja nie chciałabym być członkiem Komisji i to jest ta
zamiana.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Koleżanka Grażyna Słodkowska zgłasza
wycofanie swojej kandydatury ze składu Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Jerzy Wroński –  Proponuję, żeby w skład komisji również wszedł Damian
Błażejewski.
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Przewodniczący Rady - Mariusz Majak – Zwrócił się z pytaniem do Radnego Damiana
Błażajewskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny Damian Błażejewski – Wyraził zgodę na kandydowanie.

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej (Druk Nr 4/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 15; za – 15; przeciw – 0; wstrzymało się - 0; 

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Za
Artur Kurowski - Za
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Za
Tomasz Posyniak - Za
Paweł Retecki - Za
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński – Za

Uchwała Nr II/4/18 stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.

Do punktu 6 porządku
Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Przewodniczącego

Komisji Rewizyjnej (Druk Nr 5/18).
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Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  –  Mariusz  Majak  –  Również  wnioskodawcą  jest
Przewodniczący  Rady,  zgodnie  z  ustawą  i  Statutem  przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej  powołuje  cała Rada w głosowaniu jawnym, w związku z tym bardzo
proszę o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Pozwolę sobie jako Przewodniczący Rady
zgłosić  kandydaturę  kolegi  Artura  Kurowskiego,  przedsiębiorcy  działającego  na
terenie Pyrzyc i prowadzącego działalność oświatową, osoby, która dobrze zna realia
funkcjonowania samorządu, był sołtysem przez krótki okres czasu i jako osoba, która
prowadzi działalność gospodarczą myślę, że doskonale zna realia funkcjonowania
spraw związanych z budżetem i z funkcjonowaniem firm. 
 Czy są kolejne kandydatury?

Nie zgłoszono więcej kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczący Rady - Mariusz Majak – Zwrócił się z pytaniem do Radnego Artura
Kurowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny Artur Kurowski – Wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie projekt uchwały
w  sprawie  powołania  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  (Druk  Nr  5/18)  -
kandydatura Radnego Artura Kurowskiego.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 15; za – 11; przeciw – 4; wstrzymało się – 0

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Przeciw
Artur Kurowski – Przeciw
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
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Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Przeciw
Tomasz Posyniak - Za
Paweł Retecki - Przeciw
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński - Za

Przewodniczący Rady - Mariusz Majak – Przy 1 głosie „wstrzymującym”, 3 głosach
„przeciw”, przepraszam 4 głosy „przeciw”, ale tutaj nie koniecznie to jest dobrze,
ponieważ  wyczytałem  z  rąk,  że  11  osób  było  „za”,   „przeciw”  były  3  osoby,
natomiast  1  osoba  się  wstrzymała,  tutaj  system  trochę  nie  skorelował  się
z głosowaniem.  Wiceprzewodniczący  Rady  podpowiada,  aby  powtórzyć
głosowanie.

Przewodniczący Rady - Mariusz Majak – Poddał ponownie pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej (Druk Nr 5/18)
- kandydatura Radnego Artura Kurowskiego.

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali – 15; za – 11; przeciw – 3; wstrzymało się – 1

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Przeciw
Artur Kurowski – Wstrzymał się
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Przeciw
Tomasz Posyniak - Za
Paweł Retecki - Przeciw
Grażyna Słodkowska - Za
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Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński - Za

Przewodniczący Rady - Mariusz Majak – Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
powołany został kolega Artur Kurowski, gratulujemy Panie Arturze.

Uchwała Nr II/5/18 stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.

Do punktu 7 porządku
Projekt uchwały w sprawie powołania członków Komisji skarg,

wniosków i petycji (Druk Nr 6/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  -  Mariusz  Majak  –  Również  wnioskodawcą  jest
Przewodniczący Rady, więc tylko poinformuję Państwa, tych którzy nie mają przed
sobą projektu uchwały, iż proponuje się w skład Komisji skarg, wniosków i petycji
kolegę Damiana Błażejewskiego, koleżankę Iwonę Ksel, kolegę Huberta Łuszczyka.
Otwieram dyskusję.

Radna  Małgorzata  Piotrowska  –  Panie  Przewodniczący,  stanowiskiem  Klubu
Radnych  „Pracujmy  Razem”  proszę  o  wykreślenie  Radnej  Iwony  Ksel
z członkowstwa w tej Komisji skarg, wniosków i petycji.
Radny Damian Błażejewski –  W związku z rezygnacją jednego z członków Klubu
„Pracujmy  Razem”  wnioskuję  o  uzupełnienie  składu Komisji  o  kolegę  Tomasza
Posyniaka.

Przewodniczący Rady - Mariusz Majak – Zwrócił się z pytaniem do Radnego Tomasza
Posyniaka, czy wyraża zgodę na kandydowanie?

Radny Tomasz Posyniak – Wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący  Rady  -  Mariusz  Majak  –  Zanim  przejdziemy  do  głosowania,
chciałbym zwrócić  uwagę na jeden fakt,  otóż zgodnie z  ustawą w skład Komisji
skarg,  petycji  i  wniosków  wchodzą  obligatoryjnie  przedstawiciele  wszystkich
klubów.  Na  poprzedniej  sesji  powiadomiono,  iż  powstały  trzy  kluby:  Klub
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Bezpartyjne Pyrzyce, Klub Prawa i Sprawiedliwości  oraz Klub „Pracujmy Razem”.
W związku z powyższym istnieje konieczność, aby w skład tejże Komisji wchodzili
przedstawiciele  wszystkich  klubów.  W  tej  chwili  po  wycofaniu  przedstawicielki
Klubu  „Pracujmy  Razem”  nie  mamy  spełnionego  wymogu  ustawowego
przewidzianego dla składu tejże komisji. W związku z powyższym narażamy się na
interwencję organu nadzorczego jakim jest Wojewoda, który będzie nas pytał, czy
w skład komisji wchodzą przedstawiciele wszystkich klubów działających w Radzie.
Jest to nieprawidłowość i tego chcielibyśmy uniknąć, dlatego bardzo bym prosił o to, aby
kolega  i  koleżanki  z  Klubu  „Pracujmy  Razem”  desygnowały  kandydata  do  tej  Komisji,
ponieważ jako samorządowcy nie lubimy gdy organ nadzorczy interweniuje w nasze sprawy,
więc Pani Przewodnicząca, czy istnieje dzisiaj taka możliwość, czy ogłosić przerwę, abyście
Państwo się naradzili? Oddaję głos Pani Przewodniczącej Małgorzacie Piotrowskiej.

Przewodnicząca  Klubu Radnych  „Pracujmy Razem” -  Małgorzata  Piotrowska  –
Czytam  art.  18  b,  pkt  2  i  jest  wpisane,  że  „wchodzą  w  skład  radni,  w tym
przedstawiciele  wszystkich  klubów”,  tu  jest  słowo  „wchodzą”,  interpretację
pozostawiam  Wojewodzie.  Rzeczywiście,  na  dzień  dzisiejszy  nie  desygnujemy
członka Klubu. Decyzja nasza jest taka, ponieważ rozpoczynając pracę w Radzie, jak
wszyscy  pamiętacie,  Pani  Burmistrz  zaprosiła  nas  wszystkich  na  spotkaniu  do
wspólnej pracy i prawda jest taka, że przy wytworzonych trzech klubach współpraca
i podział zadań w Radzie odbył się z pominięciem naszego Klubu, inna współpraca
była  deklarowana,  a  jeżeli  Pan  Wojewoda  zmusi  nas  (może  złe  słowo)  do
uzupełnienia  tej  komisji  to  wtedy  Klub  Radnych  podejmie  decyzję,  na  dzień
dzisiejszy decyzja jest taka. 

Wiceprzewodniczący Rady - Mirosław Stasiak –  Bardzo jest nam przykro, że taka
jest  decyzja  Państwa Klubu,  bo  myśleliśmy,  że  jeżeli  macie  w nazwie „Pracujmy
Razem”, to będziemy pracować, a nie na samym początku będziemy już sobie jakieś
szlabany  i  bariery  stawiać.  Jeżeli  chodzi  o  to  nasze  spotkanie,  to  chciałbym
nadmienić, że taka deklaracja padła z każdej strony, a projekt uchwały, nad którym
dzisiaj  dyskutujemy do każdego z nas trafił  co najmniej tydzień temu, czyli był cały
tydzień na to, żeby usiąść i porozmawiać, a z tego co wiem to nikt od Państwa do
prezydium, ani do Przewodniczącego nie zgłaszał wcześniej  chęci dyskusji na ten
temat i zmian w tym punkcie.  Stało się to w ostatniej  chwili  i  trudno jest podjąć
w ostatniej chwili jakieś wiążące decyzje, dlatego jest nam bardzo przykro, ale w tej
chwili faktycznie postawili nas Państwo trochę pod ścianą i doprowadzili do tego, że
interwencja Wojewody na pewno będzie.
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Przewodnicząca  Klubu Radnych  „Pracujmy Razem” -  Małgorzata  Piotrowska  –
Panie Wiceprzewodniczący „postawili nas”, to znaczy Was i nas, rozumiem, że to są
dwie różne grupy? My jako Rada (15-stka), jest taka decyzja „Pracujmy Razem”, czyli
wspólnie  i  tak  podtrzymuje.  Prawda  jest  taka,  że  nasza  propozycja
wiceprzewodniczącego  została  zgłoszona  na  sesji,  zignorowana  przez  Państwa,
ponieważ  w  jakiś  sposób  planowane  głosowania  odbyły  się  w kuluarach.
Rzeczywiście do kuluarowych rozmów nie przystąpiliśmy, nie zgłaszaliśmy akcesu,
ponieważ  jedna  wspólna  rozmowa  wszystkich  radnych  się  odbyła,  my
zaproponowaliśmy  wspólne  spotkanie,  Państwo  takiego  spotkania  nie
zaproponowali, więc myślę, że nie potrzebnie „odbijać piłeczkę” decyzja jest dzisiaj
taka, poczekamy na decyzję Wojewody.   

Przewodniczący Rady - Mariusz Majak – Przypomnę jednak, że głosowanie odbyło
się nie w kuluarach, a jednak podczas obrad sesji i było to głosowanie tajne, więc na
pewno  nie  w  kuluarach.  W  kuluarach  oczywiście powstają  pewne  uzgodnienia,
natomiast ostatecznie podejmujemy decyzję zawsze na sesji, która może być inna niż
uzgodnienia, które były wcześniej dokonywane gdzieś w kuluarach.

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak -  Poddał pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie powołania członków Komisji skarg, wniosków i petycji (Druk Nr 6/18).

Wynik głosowania: 
Stan Radnych na sali - 15;  za - 15, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Za
Artur Kurowski - Za
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Za
Tomasz Posyniak - Za
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Paweł Retecki - Za
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński - Za

Uchwała Nr II/6/18 stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.

                                                                                            Wyszedł Radny Tomasz Posyniak godz.08:21
                                                                                                                        Stan radnych na sali:14   

Do punktu 8 porządku
Projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych

komisji rady (Druk Nr 7/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  –  Mariusz  Majak  –  Wnioskodawcą  jest  również
Przewodniczący  Rady  Miejskiej,  w  związku z  tym pozwolę  sobie  zapoznać  tych
Państwa, którzy nie mają przed sobą projektu uchwały o proponowanych składach
komisji merytorycznych naszej Rady. W skład Komisji Budżetu proponuje się: kolegę
Damian Błażejewskiego, koleżankę Iwonę Ksel, kolegę Artura Kurowskiego, kolegę
Remigiusza  Pajor-Kubickiego,  koleżankę  Małgorzatę  Piotrowską,  kolegę  Pawła
Reteckiego,  kolegę  Mariusza  Szymkowicza.  W  skład   Komisji  Edukacji,
Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych proponuje się: kolegę Przemysława Golczyka,
kolegę  Huberta  Łuszczyka,  kolegę  Mariusza  Ogrodnika,  koleżankę  Grażynę
Słodkowską.  W skład komisji  rolnictwa i  Ekologii  proponuje się:  kolegę Tomasza
Posyniaka, kolegę Mirosława Stasiaka, kolegę Jerzego Wrońskiego. 
Otworzył dyskusję.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji rady (Druk Nr 7/18).
Wynik głosowania: 

Stan Radnych na sali - 14;  za - 14, przeciw - 0, wstrzymało się - 0;

Głosy: 
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Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Za
Artur Kurowski - Za
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Za
Tomasz Posyniak - Nieobecny
Paweł Retecki - Za
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński - Za

Uchwała Nr II/7/18 stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak  – Poinformował, że w międzyczasie salę
obrad opuścił Radny Tomasz Posyniak, który zgłaszał konieczność opuszczenia sesji
z nieprzewidzianych wcześniej pilnych powodów służbowych.

Do punktu 9 porządku
Projekt uchwały w sprawie powołania przewodniczących stałych

komisji rady (Druk Nr 8/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak  – Zgodnie ze Statutem przewodniczących
komisji  powołują  członkowie  komisji,  w  związku  z  tym  ogłaszam  10-15  minut
przerwy,  aby  Komisje  mogły  się  spotkać,  rozpocząć  swoje  posiedzenia  i  wybrać
poszczególnych  przewodniczących  Komisji.  Ogłaszam  10-15  minut  przerwy
niezbędnej do ukonstytuowania się Komisji.  
                                                                                                                 Przerwa od godz.
08:24

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Wznowił obrady po przerwie
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Po przerwie  godz. 08:40;
Stan radnych na sali:14 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Po posiedzeniach komisji bardzo proszę
o przedstawienie przez przedstawicieli komisji przewodniczących wybranych przez
poszczególnych członków komisji.

Radny  Damian  Błażejewski  –  Podczas  posiedzenia  na  Komisji  Budżetu
Przewodniczącym  został  wybrany  Pan  Remigiusz  Pajor-Kubicki  –  4  głosy  „za”,
druga kandydatka Pani Małgorzata Piotrowska otrzymała 3 głosy „ za”.

Protokół  z  posiedzenia  Komisji  Budżetu  stanowi  załącznik  Nr  19  do  protokołu
z obrad sesji.

Radny  Mariusz  Ogrodnik  –  W  Komisji  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw
Społecznych  została  zgłoszona  na  przewodniczącego  jedna  kandydatura,  Pana
Huberta  Łuszczyka,  w  wyniku  głosowania  uzyskał  on  3  głosy  „za”  i  1  głos
„wstrzymujący się”, na Przewodniczącego został wybrany Pan Hubert Łuszczyk.

Protokół  z  posiedzenia  Komisji  Edukacji,  Bezpieczeństwa  i  Spraw  Społecznych
stanowi załącznik Nr 20 do protokołu z obrad sesji.

Wiceprzewodniczący Rady - Mirosław Stasiak – Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa
i Ekologii  przy stanie 3 członków Komisji  odbyło się głosowanie na kandydaturą
Pana Jerzego Wrońskiego (była to jedyna kandydatura), który otrzymał 2 głosy „za”,
tym  samym  Przewodniczącym  Komisji  Rolnictwa  i  Ekologii  został  Pan  Jerzy
Wroński.

Protokół  z  posiedzenia  Komisji  Rolnictwa i  Ekologii  stanowi  załącznik  Nr 21  do
protokołu z obrad sesji.

Radny Hubert Łuszczyk – Na posiedzeniu Komisji skarg, wniosków i petycji, były
dwie osoby, kandydatura na Przewodniczącego była jedna, Pan Damian Błażejewski
i 2 głosami „za” został Przewodniczącym. 

Protokół z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji stanowi załącznik Nr 22 do
protokołu z obrad sesji.
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Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Otworzył dyskusję.

Nie wniesiono głosów w dyskusji.
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie powołania przewodniczących stałych komisji rady (Druk Nr 8/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali- 14; za-14, przeciw- 0, wstrzymało się- 0;

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Za
Artur Kurowski - Za
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Za
Tomasz Posyniak - Nieobecny
Paweł Retecki - Za
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński - Za

Uchwała Nr II/8/18 stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 

Do punktu 10 porządku
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza

(Druk Nr 9/18).

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.

Przewodniczący  Rady –  Mariusz  Majak  –  Wnioskodawcą  projektu  uchwały  jest
również Przewodniczący Rady, w związku z tym krótko wprowadzę w tematykę,

14



którą  będziemy  za  chwilę  omawiać.  Zaproponowałem,  aby  wynagrodzenie  Pani
Burmistrz  zostało w dotychczasowym wymiarze,  czyli  wynagrodzenie zasadnicze
w wysokości  4.800,00  zł,  dodatek  funkcyjny  w  wysokości  2.100,00  zł,  dodatek
specjalny  w  wysokości  2.001,00  zł  i  dodatek  z  tytułu  wysługi  lat  w  wysokości
960,00 zł.  Pozostawiamy  wynagrodzenie  na  dotychczasowym  poziomie,
konsultowane  to  było  z  radnymi,  myślę,  że  w trakcie  naszej  kadencji,  będziemy
myśleć ewentualnie nad zmianą wynagrodzenia, oczywiście mam na myśli zmianę
wynagrodzenia w kierunku „powyżej”, ale to myślę, że jak wszyscy razem będziemy
pracować dobrze, będziemy mieć efekty naszej pracy, Pani Burmistrz, to wówczas
będziemy rozmawiać na temat  podwyższenia  wynagrodzenia,  natomiast  nie  było
takich głosów,  aby wynagrodzenie było  niższe.  Pyrzyczanie wybrali,  Pyrzyczanie
wiedzieli w jakiej wysokości Burmistrz ma uposażenie i musimy, i chcemy szanować
ten wybór.
Otworzył dyskusje.

Radna  Małgorzata  Piotrowska  –  Poczułam  się  wywołana  ponieważ  Pan
Przewodniczący powiedział, że „Pyrzyczanie wybrali, Pyrzyczanie wiedzieli” więc
Pyrzyczanie powinni też wiedzie, że w przypadku nie zmieniania wynagrodzenia
Burmistrza, taka uchwała nie była potrzebna, jeżeli utrzymuje się wynagrodzenie na
dotychczasowym poziomie,  to  uchwała nie  jest  obowiązkowa.  Z naszego punktu
widzenia jest to dość populistyczne zagranie, żeby pokazać jak pracujemy razem.

Radny  Jerzy  Wroński  –  W  takim  razie,  jeżeli  ta  uchwała  była  zbędna  Panie
Przewodniczący,  to  proponuję,  żeby  zrobić  10-15  minut  przerwy,  żebyśmy  się
naradzili  w związku  z  podwyżką  wynagrodzenia  dla  Pani  Burmistrz,  żeby  była
uchwała prawna.

Przewodniczący  Rady  –  Mariusz  Majak  –  Ja  osobiście  spotkałem  się  z  inną
interpretacją,  że  w  związku  z  upływem  kadencji  wynagrodzenie  Burmistrza
powinno być regulowane  dla każdej kadencji osobno, niezależnie od tego, czy jest ta
sama osoba,  czy jest  inna.  Interpretacje  są  różne,  jeżeli  Rada podejmuje  uchwałę
w sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  bez  zmian  nie  jest  to  żadnym  błędem,
z pewnością  organy  nadzoru  nie  będą  interweniowały  w  tej  sprawie,  natomiast
unikamy jakiś zbędnych głosów, dyskusji, czy taka uchwała jest potrzebna, czy nie
jest potrzebna, czy ta uchwała dotychczas obowiązująca w sprawie wynagrodzenia
Burmistrza zachowuje moc prawną. Naprawdę nie wiem skąd myśl o tym, że jest to
jakieś populistyczne zagranie, po prostu dla celów porządkowych, prawnych, taki
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projekt  uchwały  przedstawiłem.  Czy  Państwo  Radni  uważacie,  że  potrzebna  jest
przerwa w celu zmiany projektu uchwały?

Radny Przemysław Golczyk  -   Panie  Przewodniczący,  odnośnie  Pana zapytania,
uważam,  że  przerwa  nie  jest  potrzebna,  a  co  do  Pani  Małgorzaty  Piotrowskiej
większość z nas jest nowymi radnymi i nie bawimy się w jakieś gierki, czy układanki
i jakieś populistyczne rzeczy, po prostu chcemy działać dla dobra społeczeństwa.
 
Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – W związku z tym, że padł taki wniosek
ogłoszę 5 minut przerwy w celu omówienia, czy jest potrzebna zmiana do projektu
uchwały.   Ogłaszam  5  minut  przerwy,  bardzo  proszę  spotkać  się  w  komisjach
i podyskutować, ale proszę o sprawne podjecie decyzji. 

Przerwa od godz. 08:49 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Wznowił obrady po przerwie
Po przerwie  godz. 08:56;
Stan radnych na sali: 14 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Przypominam, że jesteśmy w punkcie nr
10 naszych obrad, przy procedowaniu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia
burmistrza Pyrzyc (Druk Nr 9/18). Czy po przerwie ktoś z Państwa radnych chciałby
zgłosić wniosek w sprawie zmiany projektu uchwały? 
Nie widzę wniosków, przyjmuję zatem, że skoro nie ma wniosków przechodzimy do
głosowania projektu uchwały zaproponowanego w pierwotnej wersji.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie ustalenia wynagrodzenia burmistrza (Druk Nr 9/18).

Wynik głosowania: 
Stan radnych na sali- 14; za-13, przeciw- 0, wstrzymało się- 1;

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Za
Artur Kurowski - Wstrzymał się
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Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Za
Tomasz Posyniak - Nieobecny
Paweł Retecki - Za
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński - Za

Uchwała Nr II/9/18 stanowi załącznik Nr 25 do protokołu. 

Do punktu 11 porządku
Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak  – Chciałbym wprowadzić pewną
modyfikację  w  stosunku  do  poprzedniej  kadencji,  chciałbym  dzielić  się  z  Panami
Przewodniczącymi  obowiązkami,  dzisiaj  oddam  głos  Panu  Przewodniczącemu
Mirosławowi Stasiakowi, aby poinformował co wpłynęło do nas w wolnych wnioskach.
Proszę Przewodniczących Komisji, aby po sesji udali się do Biura Rady w celu ustalenia
terminów posiedzeń Komisji,  w zasadzie chyba wspólnej komisji,  bo tak ustalaliśmy
i ostatecznego  ustalenia  terminów  komisji  przed  sesją  budżetową,  która  czeka  nas
jeszcze  w  miesiącu  grudniu,  tak  aby  sprawnie  Rada  działała.  Oddaję  głos  Panu
Przewodniczącemu  Mirosławowi Stasiakowi w wolnych wnioskach.

Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Stasiak  -  Poinformował o pismach, które
wpłynęły do Rady i są do zapoznania się w Biurze Rady:
- informacja na piśmie o powołaniu Klubu Radnych „Pracujmy Razem” – stanowi
załącznik Nr 26 do protokołu,
-  skarga  na  działalność  Burmistrza  Pyrzyc  z  dnia  03.12.2018  r.,  która  zostanie
przekazana  do  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  –  stanowi  załącznik  Nr 27  do
protokołu,
-  petycja  mieszkańca  z  dnia  03.12.2018  r.,  która  zostanie  przekazana  do  Komisji
skarg, wniosków i petycji – stanowi załącznik Nr 28 do protokołu,
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-  wszyscy  otrzymali  od  Pani  Burmistrz  sprawozdanie  z  konsultacji  społecznych
przeprowadzonych  z  mieszkańcami  Gminy  Pyrzyce  w  sprawie  Budżetu
Obywatelskiego Gminy Pyrzyce – stanowi załącznik Nr 29 do protokołu,
- pismo od Rady parafialnej parafii św. Ottona w Pyrzycach z dnia 26.11.2018 r. -
stanowi załącznik Nr 30 do protokołu, (poinformował, że w sprawie pisma odbyło
się  spotkanie,  w  którym  brała  również  udział  Pani  Burmistrz).  Zwrócił  się
z pytaniem do  Pani  Burmistrz,  czy  chciałaby  w związku z  tym przekazać  jakieś
informacje?

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska –  Tak,  jak  Pan  widzi  wpłynął  wniosek,
który  jest  w  trakcie  postępowania.  A  jakie  informacje  miałabym  dodatkowo
przekazać?

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Mirosław  Stasiak   -  Z  rozmów,  które  były  na
spotkaniu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Rozmowy dotyczyły złożonego wniosku,
który Pan ma przed sobą, więc wniosek jest  jeszcze niekompletny i  nie mogę nic
powiedzieć.
Wiceprzewodniczący Rady – Mirosław Stasiak - Poinformował o dalszych pismach,
które są dostępne w Biurze Rady Miejskiej do wglądu:
-  pismo  od  mieszkańca  przekazujące  do  informacji  dokumenty  dotyczące
korespondencji  w  sprawie  ograniczenia  ruchu  kołowego  w  Pyrzycach–  stanowi
załącznik Nr 31 do protokołu,
- pismo od mieszkańca przekazujące do informacji materiały mogące pomóc w pracy
nad konstrukcją polityki rozwoju oraz programu gospodarczego Gminy Pyrzyce –
stanowi załącznik Nr 32 do protokołu,
-  pismo  od  Wojewody  Zachodniopomorskiego  (P-1.4130.4882.2018)  w  sprawie
nowelizacji statutów jednostek samorządu terytorialnego -  stanowi załącznik Nr 33
do protokołu.

Radny  Damian  Błażejewski  – Formalizujemy  informację  z  poprzedniej  sesji,
składamy na ręce Pana Przewodniczącego informację o utworzeniu Klubu,  w skład
którego wchodzi 7 radnych, pod nazwa „Bezpartyjne Pyrzyce”, mam zaszczyt być
Przewodniczącym tego Klubu.

Informacja na piśmie stanowi załącznik Nr 34 do protokołu.
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Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach.

Do punktu 12 porządku
      Zamknięcie obrad II sesji Rady Miejskiej

Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak  – W związku z wyczerpaniem
dzisiejszego  porządku  obrad,  zamykam  obrady  II  sesji  Rady  Miejskiej,  dziękuję
wszystkim za przybycie i  zapraszam na posiedzenie kolejnej  sesji  Rady Miejskiej,
które prawdopodobnie odbędzie się  20 grudnia.

Protokołowała 
Marika Lewandowska

                                                                                      Przewodniczący Rady 

                                                                                           Mariusz Majak
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